
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 20. posiedzeniu Senatu 
w dniu 30 października 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury, przewodniczącego Krajowej Rady 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego Cezarego Grabarczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Proszę o udostępnienie informacji na temat gmin z terenu województwa mazowieckiego, które 
realizowały lub realizują zadania inwestycyjne w ramach Programu Likwidacji Miejsc 
Niebezpiecznych na Drogach. 

Celem programu jest zmniejszenie liczby wypadków i ich ofiar oraz liczby kolizji na drogach 
wojewódzkich, powiatowych, gminnych i miejskich poprzez przebudowę miejsc, w których 
koncentrują się wypadki. 

Jakiego rodzaju projekty są realizowane przez gminy z terenu województwa mazowieckiego 
oraz jakie kryteria muszą być spełnione, aby gmina mogła ubiegać się o dofinansowanie 
w ramach przedmiotowego programu? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


